
Aan:
de leden van de Statencommissie
Milieu, Water en Groen

(i.a.a. de overige statenleden)

Assen, 9 december 2002
Ons kenmerk 44/6.11/2002009910
Behandeld door mevrouw A. Kooij (0592) 365668
Onderwerp: Informatie over de stand van zaken rond de standpuntbepaling robuuste
verbinding Sallandse Heuvelrug-Drents Plateau

Geachte commissieleden,

Wij hebben op 29 oktober 2002 in principe ingestemd met een gefaseerde realisering
van de robuuste verbinding Sallandse Heuvelrug-Drents Plateau onder de strikte
voorwaarde dat alle kosten door rijksmiddelen zullen worden gedekt (zie bijlage).
Nadat het Rijk uitsluitsel heeft gegeven over de invulling van deze voorwaarde zullen
wij besluiten op welke wijze wij tot realisering over kunnen gaan. Op dat moment zul-
len wij u advies vragen over de aanpak.
Hoewel de toewijzing van de middelen door het Rijk - en dus de realisatie - nog geen
beklonken zaak is, stellen wij u hierbij op de hoogte van de huidige stand van zaken.

Zoals het er nu naar uitziet is het niet zeker of het Rijk ons de benodigde middelen
voor de robuuste verbinding Sallandse Heuvelrug-Drents Plateau zal verstrekken.
Realisering van onderdelen van de Natte As (de andere robuuste verbinding in
Drenthe) zal het Rijk zeer waarschijnlijk wel financieren. Voor de robuuste verbinding
Sallandse Heuvelrug-Drents Plateau is dat veel minder duidelijk.

Om alle geplande robuuste verbindingen in Nederland voor 2018 uit te voeren, heeft
het Rijk de komende jaren namelijk onvoldoende middelen. In Interprovinciaal Overleg
(IPO)-verband is een prioriteitenlijst voor uitvoering van de robuuste verbindingen
opgesteld. Voor de prioriteitsstelling hebben de provincies het onderdeel Planurgentie
zwaar laten wegen, waardoor een eerste fase robuuste verbinding Sallandse
Heuvelrug-Drents Plateau hoog op de lijst is gekomen. Het algemeen bestuur van het
IPO zal dit standpunt overnemen. Het is nog onzeker of het Ministerie van Landbouw,
Natuurbeheer en Visserij dit standpunt eveneens zal overnemen.



2

Naar verwachting zal minister Veerman dit jaar nog definitief beslissen welke
robuuste verbindingen rijksmiddelen toegewezen krijgen in de periode 2003-2018.

Zeer recentelijk (2 december 2002) heeft minister Veerman aangekondigd dat er
komend jaar geen gronden in de ecologische hoofdstructuur (EHS) aangekocht zullen
worden. Hoe dit door zal werken op de prioriteitsstelling en realisering van de
robuuste verbindingen (een nieuw onderdeel in de EHS) is nog onduidelijk.

Hoogachtend,

gedeputeerde staten van Drenthe,

, griffier , voorzitter

Bijlage(n):
ab/coll.


